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z Prorektorem

ds. Studenckich oraz Kanclerzem Politechniki Lubelskiej. Rozmawialismy na temat

przebudowy boiska nalezacego do Politechniki oraz zblizajacej sie wizyty przedstawicieli

FIFA. Przekazaligmy informacje, ze jezeli boisko po przebudowie nie spetni

przedstawionych wymogéw odnosnie wymiaréw, nie bedzie mogio byé boiskiem

treningowym podezas FIFA U20 World Cup.

2. Wspoinie z przedstawicielami MOSiR oraz

i Dariuszem Dziato przygotowaligmy wizyte przedstawicieli FIFA|PZPN w Lublinie. Odbyla

sie ona w dniu 10.05.2018 r. Czlonkowie delegacji zostali podzieleni na grupy. W czasie

trwania wizyty:

« odbylo sie spotkanie na Arenie Lublin z osobami reprezentujacymi Miasto Lublin oraz

MOSIR;

* przedstawiciele FIFAiPZPN wizytowali stadiony, z ktorych zostana wybrane boiska

treningowe na czas trwania Turnieju. Zostaly zaprezentowane nastepujace obiekty:

boczne boisko Areny Lublin, Stadion przy Al. Zygmuntowskich, Stadion Avii

w Swidniku, Stadion Lublinianki oraz boisko w Dabrowicy;

* specjaina delegacja wizytowata hotele w Lublinie, z ktérych zostana wybrane hotele

dla druzyn oraz dia przedstawiciell FIFA.

3. Zorganizowaiem spoikanie z . 2 ktéry w czasie Turieju

bedzie odpowiedziainy za wspélprace z Miastami Gospodarzami z ramienia Polskiego

Zwiazku Pitki Noznej. Podezas spotkania zaprezentowat on swojq wizje wspdtpracy

w okresie przygotowari oraz w czasie trwania FIFA U20 World Cup.

4. Zorganizowalem spotkanie z wiascicielem oraz pania dyrektor LuUbHOTEL

w Lublinie. Otwarcie tego hofelu jest planowane na wrzesier br. Z uwagi na fakt, Ze ma on

docelowo posiadaé 150 pokoi, zainteresowali sie nim przedstawiciele FIFA. Przekazatem

dane kontaktowe do tych oséb



5. Opracowatem i przygotowatem informacje dla przedstawicieli lokainej telewizii,

odnosnie wizyty przedstawicieli FIFA w Lublinie. Przedstawitem krétkie podsumowanie tego

przedsiewziecia.

8. Wraz z Agnieszka Wiechnik rozpoczelismy prace nad planem promogji Miasta

Lublin przy  okazji przyszlorocznej imprezy. Rozmawialigmy 0 priorytetach

i przygotowaligmy wstepny plan promocii.

7. Wspdinie z Agnieszka Wiechnik oraz Dariuszem Dziato zorganizowatem spotkanie

z Panem Dariuszem Donica z Urzedu Marszatkowskiego Wojewédztwa Lubelskiego.

Obydwie strony uznaly, Ze warto byfoby kontynuowaé wspdlprace rozpoczeta podezas

UEFA EURO U21 Polska 2017 i wspdélnie promowaé Miasto Lublin oraz marke Lubelskie

przy okazji FIFA U20 World Cup. Rozpoczelismy przygotowania do tego przedsiewziecia,

8. Przekazatem do Kancelarii Prezydenta propozycje pisma zapraszajacego

do wspdipracy Urzad Marszatkowski Wojewédztwa Lubelskiego w Lublinie.

9. Rozpoczalem rozmowy z kandydatami na koordynator6éw w_ strukturze

organizacyjnej grupy miejskie]. Osoby te stanowilyby szkielet Komitetu Organizacyjnego

w Lublinie. Po przestaniu wymagan dotyczacych organizacji Turnieju z Komitetu

Organizacyjnego w Polskim Zwiazku Piki Noznej, przedstawie te strukture do akceptacji.

10. Na biezqco kontaktowaiem sie z Panem Markiem Dolifiskim,ktéry jest dyrektorem

turnieju FIFA U20 World Cup ze strony Polskiego Zwiazku Pitki Noznej. Przekazywalem

mu niezbedne informacje oraz przygotowywatem potrzebne analizy.
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1. W dniu 04.04.2018 r. uczestniczylem w konferencji prasowej Pana Prezydenta

Krzysztofa Zuka. Dotyczyta ona rozpoczecia przygotowan do przysztorocznego turnieju

FIFA U20 World Cup, ktéry odbedzie sie w przysziym roku w Polsce. Miasto Lublin bedzie

jednym z Miast Gospodarzy podezas tej imprezy.

2. Opracowatem i przygotowatem informacje dla lokainych mediéw, dotyczaca

poprzednich turniejow FIFA U20 World Cup. Przedstawitem szczegdly tych imprez oraz

korzySci jakie plynely dla miast, ktére organizowaly w poprzednich latach takie

przedsiewziecia.

3. Rozpoczaiem przygotowania do wizyty przedstawicieli FIFA i PZPN w Lubiinie.

Maja oni odwiedzié nasze miasto w dniu 10.05.2018 r. Giownym celem ich wizyty bedzie

spotkanie na Arenie Lublin oraz wizytacja hoteli oraz boisk treningowych. Osoba

odpowiedzialng za centra pobytowe (hotele oraz boiska treningowe) bedzie

oo 7-‘mowat sie on tym zagadnieniem podczas UEFA EURO U21 Polska 2017,

gdzie nasze miasto bylo jednym z Miast Gospodarzy.

4. Wspdinie z . kontaktowalem sie z osobami

odpowiedziainymi za zgtoszone do FIFA hotele oraz boiska treningowe. Otrzymaly one

wstepne informacje nt. wizyty przedstawicieli FIFAiPZPN.

5. Prowadzitem wstepne ustalenia z Pania Agnieszka Wiechnik nt. promocji Miasta

Lublin przy okazji przysztorocznej imprezy. W najblizszym czasie przygotujemy strategie

przeprowadzenia tego przedsiewziecia.

6. Na biezaco kontaktowalem sie z . ktéry jest jedng

z oséb odpowiedzialnych za organizacje FIFA U20 World Cup w Polskim Zwiqzku Piki

Noznej. Przekazywatem mu niezbedne informacje oraz przygotowywalem potrzebne

analizy.

  

    



7. Przestatem do FIFA oraz PZPN dane kontaktowe osdb, ktore beda bezposrednio

odpowiedziaine za wizyte przedstawicieli FIFA i PZPN w Lublinie oraz beda uczestniczy¢

w procesie organizacji Turnieju.
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1. W dniu 02.03.2018 uczestniczyiem w spotkaniu na Arenie Lublin. Wzieli w nim

udziat przedstawiciele Polskiego Zwiazku Pitki Noznej, MOSIR ,Bystrzyca” w Lublinie oraz

Miasta Lublin. Zostaly podezas niego omdwione szczegdly organizacji meczu

Reprezentacji Polski U-21 w dniu 27.03.2018.

2. Zorganizowatem spotkanie Pana Bartosza taski reprezentujgcego Polski

Zwiazek Piki Noznej z przedstawicielami stowarzyszenia ,Kibice Razem”. Zostat na nim

uzgodniony sposdb  zakupu biletow oraz kwestie dotyczace prowadzenia

zorganizowanego dopingu podczas meczu Reprezentacji Polski U-21. Stowarzyszenie

,Kibice Razem” zobowiazalo sie do pomocy przy promocji tego wydarzenia.

3. Regularnie kontaktowalem sie z [ ktory byt

odpowiedzialny z ramienia Polskiego Zwiazku Pitki Noznej za sprzedaz biletow na mecz

Poiska — Litwa. Monitorowatem sprzedaz bilet6w oraz rozmawiatem nt. przekazania

biletéw na cele promocyjne dla przedstawicieli lokalnych mediéw.

4. Na biezaco przekazywatem informacje dotyczace organizacji meczu

Reprezentacji Poiski U21 przedstawicielom Komendy Miejskie} Policji w Lublinie oraz

Strazy Miejskiej w Lublinie. Przedstawitem szczegély pobytu druzyn Polski i Litwy oraz

przedstawicieli UEFA w naszym miescie.

5. Przekazalem dane kontaktowe oraz ustalenia ze spotkania z przedstawicielem

Wojewédzkiego Szpitala Specjalistyeznego im. Kardynala Stefana Wyszyriskiego

w Lublinie. Podobnie jak podeczas UEFA EURO U21 w ezerwcu 2017, byli oni gotowi do

udzielenia pomocy w nagtych sytuacjach.

6. Polska zostata wybrana jako gospodarz Mistrzostw Swiata U20 w piice noznej,

a Lublin bedzie jednym z 6 miast gospodarzy tej wielkiej imprezy. Bezposrednio po

dokonaniu tego wyboru przygotowalem informacje prasowa przedstawiajaca ten Turniej

kibicom.

 



7. Kontaktowatem sie z przedstawicielami FIFA oraz Polskiego Zwiazku Pitki Noznej

w sprawie uzyskania szczegétowych informacji na temat organizacji Turnieju.
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1. Zorganizowatem spotkanie z przedstawicielami stowarzyszenia ,Kibice Razem’.

Sq oni zainteresowani zakupem znacznej liczby bilet6w oraz prowadzeniem

zorganizowanego dopingu podczas meczu Reprezentacji Polski U-21, kt6ry odbedzie sie

w dniu 27.03.2018 w Lublinie. Zobowigzatem sie do skontaktowania ich z osobami

odpowiedziainymi za organizacje tego meczu ze strony Polskiego Zwigzku Piki Noznej.

2. Kilkakrotnie kontaktowalem sie z © 1, ktéry jest

odpowiedziainy z ramienia Polskiego Zwiazku Pilki Noznej za sprzedaz biletow na mecz

Polska — Litwa. Rozmowy te datyezyty mozliwosci zakupu wiekszej liczby biletow przez

ezionkéw stowarzyszenia ,Kibice Razem”.

3. Prowadzitem rozmowy z kierownikiem Reprezentacji Polski U-21 Panem

Bartoszem taskim, dotyczace organizacji pobytu druzyny w Lublinie. Sztab szkoleniowy

zadecydowat, ze Reprezentacja Polski U21 odbedzie zgrupowanie poza naszym miastem,

a do Lublina przyjedzie dziefi przed meczem. Jako miejsce zakwaterowania zostat

wybrany Hotel Korona.

4. Zorganizowatem spotkanie z przedstawicielem Wojewédzkiego Szpitala

Specjalistycznego im. Kardynala Stefana Wyszyfskiego w Lublinie. Poinformowatem

go o terminie meczu Eliminacji Mlodziezowych Mistrzostw Europy U21 w Pitce Noznej

Polska — Litwa oraz poprositem o wspélprace podobna do tej, jaka byla podczas UEFA

EURO U21 w ezerweu 2017.

5. Prowadzitem rozmowy z przedstawicielami Komendy Miejskiej Policji w Lublinie.

Poinformowatem ich o szezegétach zwiqzanych z rozegraniem meczu Reprezentacji

Poiski U21 oraz hotelach, w ktérych beda zakwaterowane druzyny. Otrzymatem

informacje, 2e autokary druzyn nie bedg mialy takiej eskorty Policji, jaka byla podczas

UEFA EURO U21.

 



6. Kontaktowatem sie z Komendantem Strazy Miejskiej w Lublinie. Przekazatem mu

informacje dotyczace pobytu Reprezentacji Polski i Litwy w Lublinie. Poprosilem

0 zwrocenie uwagi na hotele, w ktorych beda zakwaterowane obydwie reprezentacje oraz

przedstawiciele UEFA.

7. Rozmawiatem wstepnie z Prezesem MPK Lublin, w sprawie promocji meczu

Polska — Litwa w autobusach komunikacji miejskiej oraz na przystankach autobusowych.

8. Przeprowadzitem szkolenie dla zawodnikow oraz kadry szkoleniowej Motoru

Lublin. Dotyezyio ono najnowszych zmian w przepisach gry w pitke nozna oraz

interpretacji konkretnych zdarzen boiskowych.
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1. Decyzjq Zarzadu PZPN Miasto Lublin zostalo wybrane jako gospodarz meczu

Eliminacji Mlodziezowych Mistrzostw Europy U21 w Pitce Noznej. Zawody te zostang

rozegrane na Arenie Lublin w dniu 27.03.2018 r. W 2wiqzku z ta decyzja odbylem

spotkanie z Prezesem MOSIR ,Bystrzyca” Panem Jackiem Czareckim w sprawie

warunkow oraz kwestii organizacyjnych zwiazanych z meczem.

2. Prowadzitem rozmowy z kierownikiem Reprezentacji Polski U-21 Panem

Bartoszem taskim dotyczace organizacii meczu. Sztab szkoleniowy  chcialby

zorganizowaé zgrupowanie kadry zawodnikow jeszcze przed rozegraniem meczu.

Po uzyskaniu najwazniejszych informacji umdéwitemn spotkanie kierownika Reprezentacji

z Prezesem MOSIR  ,Bystrzyca”. Podezas spotkania oméwione zostana warunki

korzystania z obiektow sportowych.

3. Uczestniczytem w spotkaniu z Prezesem LZPN Panem Zbigniewem Bartnikiem

oraz trenerami z Gimnazjainego Ogrodku Szkolenia Sportowego Mlodziezy przy

Gimnazjum nr 16 w Lublinie. Zaprezentowali oni swojq koncepcje na wykorzystanie

obiektow, ktore zostang po wygaszeniu Gimnazjum. Proponuja stworzenie klas

sportowych w nowopowstalej szkole podstawowej. Projekt ten ma zostaé przedstawiony

Dyrektorowi Wydzialu Sportu i Turystyki Urzedu Miasta Lublin.

4. Waialem udziat w spotkaniu dotyczacym utworzenia oSrodka_pitkarskiego

na terenie obecnego Lubelskiego Kiubu Jezdzieckiego. Prowadzit je Pan Prezydent

Krzysztof Komorski. Dodatkowo w_ spotkaniu udzial wzieli prezesi klubow, ktorzy

przygotowali projekt (BKS-u, Widoku i Sygnatu) oraz przedstawiciele MOSIR ,Bystrzyca”

w Lublinie i Wydzialu Gospodarowania Mieniem Urzedu Miasta Lublin. W chwili obecnej

na terenie Miasta Lublin diagnozuje sie duzy problem z powodu niewystarczajacej liczby

boisk, skutkujacy trudnosciami z organizacjq treningéw dla grup mtodziezowych.

5. Prowadzilem rozmowy z Prezesem Lubelskiego Zwigzku Pitki Noznej Panem

Zbigniewem Bartnikiem. Zapewnit mnie on, Ze w przypadku realizacji projektu powstania

nowego ogrodka pilkarskiego w Lublinie, wystapi on o wspracie finansowe do PZPN przy

He secmaspanactnan vigeisaccsiis minnatuawinsaee cumwateatuacinspesseect



budowie balonu nad jednym z boisk.

6. Przeprowadzitem rozmowy z kilkoma trenerami prowadzacymi treningi w grupach

mtodziezowych lubelskich klubéw. Trenerzy zwrécili sie z pytaniem o mozliwosé zmiany

godzin korzystania z Orlikow - w zwiqzku z wydluzeniem czasu nauki w= szkotach

podstawowych. Jezeli ten problem zostanie zgtoszony przez wiekszq liczbe klubow,

to sprawa zostanie zgtoszona do rozpatrzenia do Wydziatu Sportu i Turystyki Urzedu

Miasta Lublin.
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1. Prowadzitem rozmowy z kierownikiem Reprezentacji Polski U-21 Panem

Bartoszem taskim. Miasto Lublin jest brane pod uwage jako gospodarz jednego

z przysziorocznych spotkan eliminacyjnych tej druzyny. Przeprowadzilismy wstepna oceng

hotell, z kt6rych mogtaby korzystaé Reprezentacja Polski.

2. Zorganizowatem spotkanie z wiascicielami oraz kadra zarzadczq Hotelu

Hampton by Hilton Lublin. Jest on brany pod uwage, jako miejsce pobytu Reprezentacji

Polski U-21, w przypadku zorganizowania w Lublinie meczu eliminacyjnego tej druzyny

w marcu 2018 ©. Prowadzitem réwniez rozmowy na temat wykorzystania tego hotelu, w

przypadku organizacfi FIFA U-20 World Cup 2019.

3. Wspdinie z . Z Lubelskiego Zwiqzku Pitki Nozne}

dokonalismy analizy dwéch wariantow przygotowan dotyczacych ewentualnego pobytu

Reprezentacji PolskiU-21 w Lublinie w marcu 2018 1. Poza meczem eliminacyjnym na

Arenie Lublin sztab szkoleniowy fozwaza rozegranie jeszcze jednego meczu

towarzyskiego kilka dni wezesniej w okolicach Lublina. Ostateczna decyzja ma zostaé

podjeta w przyszlym miesiqcu.

4. Prowadzitem rozmowy z zarzadcq stadionu Gérnik teczna. Sprawdzalismy

mozliwosci rozegrania meczu towarzyskiego Reprezentacji Polski U-21 na tym obiekcie

w marcu 2018 r. Przekazatem réwniez informacje odnognie wymagan dia obiekiow

treningowych podczas FIFA U-20 World Cup 2019.

5. Spoitkatem sie z menadzerem Hotelu Lublinianka. Rozmowa dotyczyta wskazania

tego hotelu jako ewentualnego centrum pobytowego jednej z druzyn podezas FIFA U-20

World Cup 2019.

6. Dokonalem wstepnej rezerwacji Hotelu Hampton by Hilton Lublin na marzec

2018 r. Ma ona zostaé ostatecznie potwierdzona do konica stycznia. Do tego czasu majg

zostac podjete decyzje o miejscu rozgrywania najblizszych spotkan eliminacyjnych.



7. Przeanalizowalem uwagi oirzymane od treneréw pracujacych w Gimnazjalnym

OSrodku Szkolenia Sportowego Miodziezy przy Gimnazjum nr 16 w Lublinie oraz Akademii

Miodego Ora w Lublinie nt. przygotowanych przeze mnie test6w sprawnosciowych dia

kandydatéw do klas profilowanych.

8. Wspdinie z ° oraz

opracowatem propozycje testu naborowego dia kandydatéw do oddzialow sportowych

na poziomie klas IV szkdt podstawowych. Przestalem ja do Wydzialu Sportu i Turystyki

Urzedu Miasta Lublin.

 



RAPORT z realizacji umowy nr e6/ORII7

miesiac: listopad 2017 +.

 

1. W zwiqzku z aplikacijqg Polski o organizacje FIFA U-20 World Cup 2019,

prowadzitem rozmowy w_ sprawie podpisania umdw odnogsnie wynajecia boisk

treningowych na czas trwania tego Turnieju. Udzielalem wszelkich informacji niezbednych

do wyjasnienia watpliwogci pomiedzy zarzadcami stadionéw a przedstawicielami PZPN.

Wwyniku rozméw i negocjacji podpisano umowy z ponizszym obiektami sportowymi:

— boisko treningowe przy Arenie Lublin;

~- stadion MOSIR w Pulawach;

~ stadion Gornika teczna;

- boisko przy Politechnice Lubelskiej.

2. Prowadzitem negocjacje pomiedzy PZPN a Urzedem Miasta Swidnik

ws. wynajecia boiska Avil Swidnik. Dokonalem analizy odpowiedzi udzielonej przez

Burmistrza Miasta Swidnik z dnia 07.11.2017 1. na przedstawiona przez FIFA umowe.

Do dnia dzisiejszego nie doszto do podpisania unhowy. Rozmowy moga zostaé wznowione

w przypadku wyboru Polski na gospodarza Turnieju.

3. Wspdinie z . : przygotowaliem wymagane przez FIFA

informacje odnoénie infrastruktury tj. lotniska, bazy hotelowej, boisk treningowych itp.

Na podstawie informacji otrzymanych od zostaly przygotowane najwazniejsze

dane na temat Lublina (pogoda, imprezy kulturalne itp.).

4. Wspieralem proces przygotowywania przez informacii

wymaganych do ziozenia aplikacji jako kandydat na Miasto Gaspodarza FIFA U-20 World

Cup 2019. Wszystkie niezbedne dokumenty zostaly przekazane do PZPN w wymaganym

terminie.

5. Zebratem i przeanalizowatem informacje odnoSnie  dotychczas

przeprowadzanych testow sprawnosciowych dia kandydatéw do oddziai6w sportowych

na poziomie klas IV szkét podstawowych.



6. Na podsiawie maiteriaiéw, kiére ofrzymatem od treneréw  pracujacych

w Gimnazjainym OSrodku Szkolenia Sportowego Miodziezy przy Gimnazjum nr 16

w Lublinie oraz Akademii Miodego Ona w Lublinie, przygotowatem zarys jednolitego testu

naborowego dla wszystkich kandydatéw do klas profilowanych w Lublinie na poziomie klas

IV szkdt podstawowych. Opracowane informacje zostaly przekazane trenerom celem

zweryfikowania.

6. Zorganizowatem spotkania z Prezesem Lubelskiego Zwiazku Pilki Noznej Panem

Zbigniewem Barinikiem. Omawialismy warianty mozliwej wspdéipracy Miasta Lublin oraz

Lubelskiego Zwiqzku Pilki Noznej] w zakresie rozbudowy bazy treningowej dla dzieci

i mlodziezy. W wyniku prowadzonych rozmdéw uzyskalem informacje, ze w przypadku

gdyby miasto podjeto sie inicjatywy budowy dodatkowych boisk treningowych mogloby

liczyé na ewentualne wspatcie inwestycji ze strony PZPN (w okreslonych okolicznosciach).

7. Prowadzitem rozmowy z kierownikiem Reprezentacji Polski U-21 Panem

Bartoszem taskim. Dotyczyty one ewentualnej wizyty w Lublinie cztonkéw sztabu

szkoleniowego tej druzyny. Bylaby to szansa na kontynuowanie rozméw w= sprawie

rozegrania jednego z przysztorocznych spotkan eliminacyjnych tej druzyny na Arenie

Lublin. Przekazatem mu rowniez informacje na temat bazy hotelowej w Lublinie.
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Zbigniewem Barinikiem. Rozmowy te dotyczyly mozliwosci wspélpracy Miasta Lublin oraz

Lubelskiego Zwiqzku Pilki Noznej w zakresie rozbudowy bazy treningowej dla dzieci i mtodziezy.

Najwiekszy problemem dla lubelskich klubéw stanowi obecnie brak wystarezajgcej liczby boisk

trawiastych.

2. Uczestniczylem w spotkaniu zorganizowanym przez Pana Prezydenta Krzysztofa

Komorskiego. Dotyczylo ono optymalnego wykorzystania bazy treningowej na terenie Miasta

Lublin oraz ewentualnej lokalizacji nowych boisk trawiastych.

3. Zapoznatem si¢ z tresciq pisma, ktore otrzymalem z Wydzialu Sportu i Turystyki Urzedu

Miasta Lublin. Dotyezy ono ujednolicenia zasad dotyczacych rekrutacji dla kandydatéw do

oddzialéw sportowych na poziomie klas IV szkét podstawowych.

4. Zebratem i przeanalizowalem materiaty dotyczace obecnie przeprowadzanych testéw

sprawnosciowych dia kandydat6w do oddzial6w sportowych na poziomie klas IV szk6t

podstawowych oraz do Akademii Miodego Orta.

5. Spotkatem sig z trenerami prowadzacymi zajecia w Gimnazjalnym Oérodku Szkolenia

Sportowego Mlodziezy przy Gimmazjum nr 16 w Lublinie oraz Akademii Milodego Orla

w Lublinie. Podzielili sie oni ze mnq swoimi dogwiadezeniami dotyczacymi egzaminéw

sprawnosciowych dla kandydatow do oddzialiw sportowych. Poprosilem ich o pomoc

w przygotowaniu jednolitego testu naborowego dla wszystkich kandydatéw do klas profilowanych

w Lublinie na poziomie klas IV szkét podstawowych.

6. Miasto Lublin zostato zaproszone do wspdlpracy przy organizacji Tumieju Finalowego

Mistrzostw Swiata w Pilce Noznej do lat 20 (FIFA U-20 World Cup 2019). Pomagalem '

tzygotowaé wstepnga dokumentacje do PZPN. Dotyezyla ona Miasta Lublin, stadionu na

ktorym bedq rozgrywane mecze Tumieju oraz boisk treningowych.



7. Bezposrednio kontaktowalem sie z zarzqgdcami stadionéw, ktére mialyby stanowit baze

treningowg dla zespoléw uczestniczacych w FIFA U-20 World Cup 2019. Jako boiska treningowe

zostaly przedstawione nastepujgce obiekty:

~—  boisko treningowe przy Arenie Lublin;

—  stadion MOSiR w Pulawach;

~  stadion Gérnika Leczna;

—  boisko pray Politechnice Lubelskiej;

~  stadion Avii Swidnik.

8. Zapoznalem sig z dokumentacjq aplikacyjna FIFA U-20 World Cup 2019. Przestalem

do zarzadcéw stadionéw wzory uméw do podpisania oraz formularze do wypelmienia. Wszystkie

niezbedne dokumenty maja zostaé przekazane do PZPN do dnia6 listopada 2017.

9. W dniu 31.10.2017 uczestniezylem w spotkaniu zorganizowanym przez Pana Prezydenta

Krzysztofa Zuka. Dotyezyto ono zlozenia aplikacji w ubieganiu sie o miano jednego z Miast

Gospodarzy FIFA U-20 World Cup 2019.

10. Spotkalem sig z trenerem Reprezentacji Polski U-21 Panem Czestawem

Michniewiczem. Wyrazit on zainteresowanie rozegraniem jednego z przysztorocznych spotkan

eliminacyjnych prowadzonej przez niego druzyny na Arenie Lublin.
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1. Spotkalem sie z Rektorem Politechniki Lubelskiej Panem Piotrem Kacejko.

Rozmawialem z nim o koniecznogci przedstawienia projektu praebudowy boiska przy Politechnice

do zatwierdzenia w Lubelskim Zwiazku Pitki Noznej. W innym razie nie bedq mogly byé na nim

rozgrywane Zadne oficjalne zawody pitkarskie. W ten sposéb Miasto Lublin stracitoby kolejny

obiekt z naturalng trawa, na ktérym moglyby byé rozgrywane oficjaine mecze lub odbywaé sie

treningi drazyn rozgrywajacych swoje mecze na Arenie Lublin.

2. Kilkakrotnie spotkalem sie z Przewodniczacym Wydzialu Gier Lubelskiego Zwigzku

Pitki Noznej - Dzieki temu zebrano wszystkie niezbedne

dokumenty, ktére stanowigq podstawe prawng jednoznacznie okreslajaca, ze kazdy projekt budowy

lub przebudowy obiektu sportowego musi by¢ zaopiniowany przez wiasciwy Zwiazek Pitki Noznej.

3. Przekazalem wszystkie niezbedne, powyzej opisane dokumenty, do Rektora Politechniki

Lubelskiej. Uzyskalem informacje z Lubelskiego Zwigzku Pilki Noanej, ze zaopiniowal on

wstepnie projekt przebudowy obiektu przy Politechnice.

4. Kilkakrotnie rozmawiatem z Prezesem BKS Lublin . ktory

jest zainteresowany zorganizowaniem spotkania z Prezesem MOSiR Bystrzyca. Podtrzymat on

swoja deklaracje dotyezaca wykonania oraz utrzymywania boiska pilkarskiego przez klub BKS

Lublin, w sytuacji gdyby moégl on skorzystaé ze wskazanego miejsca na terenie Miasta Lublin.

5. Kontaktowalem sie z przedstawicielami oSrodka Kibice Razem w Lublinie oraz zi

Ministerstwa Sportu i Turystyki. Rozmawialismy nt. Konferencji ,,Kibice

Razem — program wspdlpracy z kibicami pilki noznej w Polsce”, ktéra odbedzie sig w Warszawie

w dniu 10.10.2017 r.

6. Spotkalem sie z kierownikiem Reprezentacji Polski U-21 Panem Bartoszem Laskim.

Przedstawil mi on terminarz meczéw tej druzyny na lata 2017 i 2018 oraz uzgodnione na ten

moment miejsca rozgrywania spotkan. Otrzymatem informacje, ze Reprezentacja Polski U-21

ma juz szczegdlowo zaplanowane wszystkie terminy na ten rok. Jako Miasto Lublin bedziemy sie

staraé o mozliwosé zorganizowania meczu tej druzyny w przysztym roku na Arenie Lublin.



7. Zorganizowatem spotkania sie z trenerami prowadzacymi zajecia w Gimnazjalnym

Osrodku Szkolenia Sportowego Miodziezy przy Gimnazjum nr 16 w Lublinie. Rozmawialiémy

© sposobie szkolenia mlodziezy z Miasta Lublin, w szczeg6lnosci tej najzdolniejszej (korzysciach

plynacych z mozliwosci pogodzenia nauki i szkolenia w bardzo dobrych warunkach). Trenerzy

przedstawili swoje obawy zwiazane z procesem wygaszenia gimnazjum, a co za tym idzie

zamknieciem osrodka.

8. Ustalitem termin spotkania z trenerami prowadzacymi zajgcia w Akademii Mtodego Orla

w Lublinie. Planuje przeprowadzenie analizy sposobu rekrutacji oraz szkolenia w AMO. Dla

praygotowania wiasciwej Sciezki rozwoju milodych zawodnikéw, nalezy zastanowi¢ sig nad

opracowaniem procesu dalszego szkolenia chlopcéw, ktérzy skoficza AMO. Warto rozwazyé

stworzenie dla nich klasy sportowej, ktéra bylaby naturalna kontynuacja szkolenia. Pozwoli to

w sposob ciagly przygotowaé zawodnikow.
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1. Uczestniczylem w spotkaniu z Prezesem MOSiR ,,Bystrzyca” Panem Jackiem Czareckim

oraz Dyrektorem Wydzialu Sportu i Turystyki Urzedu Miasta Lublin Panem Jakubem Kosowskim.

Rozmawialismy na temat wspdlpracy w zwiazku z pelniong przeze mnie funkcjq.

2. Kilkakrotnie spotkalem si¢ z Prezesem Lubelskiego Zwiqzku Pitki Noznej Panem

Zbigniewem Bartnikiem, Rozmawialigmy o mozliwogciach wspdlpracy pomiedzy Miastem Lublin

a Lubelskim Zwiazkiem Pilki Noznej w kontekscie rozwoju pitki noznej w Lublinie.

3. Umodwilem sie na spotkanie z Rektorem Politechniki Lubelskiej. Jego tematem ma byé

przebudowa boiska znajdujgcego sie na terenie uczelni. Jest to jedno z niewielu boisk z naturaing

trawg na terenie Miasta Lublin, na ktérym moga byé rozgrywane zawody Pierwszej Ligi

Wojewodzkiej Junioréw.

4. Spotkalem sie z Prezesem BKS Lublin . Przedstawit mi on

problemy jakie napotyka klub w kontekscie korzystania z boisk przez grupy mtodziezowe.

Zaproponowat on cheé wykonania oraz utrzymywania boiska pitkarskiego przez klub BKS Lublin,

w sytuacji gdyby mégt skorzystaé miejsca na terenie Miasta Lublin.

5. Przekazatem do Pana Piotra Maleszyka z Wydzialu Strategii i Obstugi Inwestoréw

Urzedu Miasta Lublin otrzymany z PZPN raport odnoénie ,,Zasiegu turnieju UEEA EURO U21".

Przedstawione w nim informacje, maja zostaé wykorzystane do promocji Miasta Lublin.

Przekazalem miedzy innymi:

| oficjalna frekwencje na meczach;

— poréwnanie frekwencji z poprzednimi edycjami UEFA EURO U21:

~ obshuge medialng mistrzostw, w tym liczbe dziennikarzy na poszczegéInych meczach:

~  statystyki publikacji w polskich mediach, w tym wartosé ekwiwalentu reklamowego;

~ dane nt. zasiegu transmisji telewizyjnych i wstepne statystyki ogladalnosci.
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6. Przeanalizowalem prezentacje dotyczacq koncepeji budowy boisk przy LIJ, ktéra zostala

przedstawiona na Komisji Sportu, Turystyki i Wypoczynku Urzedu Miasta Lublin. Propozycja

budowy obiektu jest wspdina inicjatyw@ trzech lubelskich klubow: Sygnaiu, Widoku i BKS.

7. Przeanalizowatem dokumenty, ktére otrzymatem od trenera druzyny kobiet UKS Widok

SP 51 Lublin . W zwiazka z otrzymaniem znacznie nizszej dotacji na sezon

2017/2018 niz w roku ubieglym, istnieje duze prawdopodobienstwo, iz nie beda oni w stanie

uczestniczyé w rozgrywkach I] Ligi Kobiet

8. Kontaktowalem si¢ z kierownikiem Reprezentacji Polski U-21 Panem Bartoszem Laskim.

Rozmawialismy o planach reprezentacji na rok 2017 i 2018. Mam od niego otrzymaé terminarz

meczow tej druzyny oraz uzgodnione na ten moment miejsca ich rozgrywania.

(D> Aap
tatsZe

peter.

{DENTAZASTEPCA PRI DEN

MIASTA LUBLIN .

Krzysztof Komorsk
i


